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En aquest document, de contindre dades de caràcter personal objecte de protecció, aquests es troben
omesos -substituïts per asteriscos (*) - en compliment del Reglament General de Protecció de Dades
(UE) 2016/679. / En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos
se encuentran omitidos -sustituidos por asteriscos (*) - en cumplimiento del Reglamento General de
Protección de Datos (UE) 2016/679.

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE
LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 18 DE JUNY DE 2024 / COMISIÓN DE BIENESTAR
SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA
DEL DIA 18 DE JUNIO DE 2024

En la Sala de Comissions I de l'Antiga Fàbrica de Tabacs (Pati A Segon Pis) C/Amadeu de
Savoia, nº11, sent les nou hores i trenta minuts, del día dihuit de juny de dos mil vint-i-quatre, es
reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de Benestar Social, Educació, Cultura i
Esports, amb la assistència dels components d'esta, el Sr. José Luis Moreno Maicas en qualitat de
President, la Sra. Rocío Gil Uncio en substitució de la Sra. Marta Torrado de Castro, el Sr.
Santiago Ballester Casabuena, la Sra. Maite Ibáñez Giménez, la Sra. Lucía Beamud Villanueva,
que s�absenta després del punt 6 i li substituïx la Sra. Luisa Notario Villanueva, la Sra. Gloria
Tello Company i la Sra. Mónica Gil Cano. També hi assistix la Sra. Nuria Llopis Borrego i el Sr.
Javier Ismael Mateo García, i actua com a Secretari, per delegació del Secretari General i del Ple,
José Vicente Ruano Vila.

En virtut de l'art. 92.2 del Reglament Orgànic del Ple i de l'art. 58 del Reglament de
Transparència i Participació Ciutadana assistixen també a la sessió per a participar en el punt 6,
el Sr. Juan Bautista Domínguez Pavía, representant del Sindicat de Treballadores i Treballadors
de l'Ensenyament del País Valencià (STEPV), el Sr. José Manuel Casemeiro Castro, representant
de la Federació d'Associacions de Mares, Pares i Persones Tutores de l'Alumnat de la Província
de València (FAMPA-VALÈNCIA) i la Sra. Cristina Sánchez Rivas, representant de Comissions
Obreres del País Valencià.

Oberta la sessió per la Presidència, s�examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s�adopten els següents acords.
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1 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
ASSUMPTE / :ASUNTO
Aprovació, si és el cas, de l'acta anterior de la Sessió anterior de data 21 de maig de 2024.
Aprobación, en su caso, del acta de la Sesión anterior de fecha 21 de mayo de 2024.

Pregunta el Sr. President si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 21 de maig de 2024, prèviament distribuïda amb la
convocatoria. No havent-hi cap observació, va quedar aprovada d'acord amb allò que s'ha prescrit
en l'article 91 del ROF.

2 RESULTAT / : APROVAT / RESULTADO APROBADO
EXPEDIENT / : E-02000-2024-000126-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
SERVICI DE RECURSOS CULTURALS. Proposa denominar l'espai públic vorejat per la
confluència de les avingudes de Pio Baroja i de General Avilés com: "Plaça de Fernando
Martínez Castellano (Alcalde)".
SERVICIO DE RECURSOS CULTURALES. Propone denominar el espacio público bordeado
por la confluencia de las Avenidas de Pío Baroja y de General Avilés como: "Plaça de
Fernando Martínez Castellano (Alcalde)".

DEBAT

La Sra. Ibáñez señala que su grupo está de acuerdo y votarán a favor. Añade que es una
forma de visibilizar la primera etapa de gobiernos locales demócratas, con un alcalde socialista.

VOTACIÓ

Se somet a votació la proposta d'acord i s'acorda aprovar-la per unanimitat.

ACORD

"HECHOS

1º.- Por acuerdo plenario de 21 de mayo de 2024, en sesión extraordinaria y urgente se
aprueba instar a la Delegación de Acción Cultural, Patrimonio y Recursos Culturales a iniciar las
actuaciones necesarias para conceder la denominación de una vía o espacio público de la ciudad
de València a D. Fernando Martínez Castellano, que fue elegido alcalde de la ciudad de València
tras las primeras elecciones democráticas de esta etapa constitucional, celebradas el mes de abril
de 1979, siendo digno de ser reconocido como figura política y representante máximo de la
sociedad valenciana que ostentó el honor de ser el primer alcalde elegido tras la Constitución
Española de 1978.

2º.- En cumplimiento de dicho acuerdo se inicia expediente para denominar el espacio
público bordeado por la confluencia de las avenidas de Pío Baroja y de General Avilés, como
plaza de Fernando Martínez Castellano (Alcalde), solicitando informe a la sección de Territorio
del servicio de Registro y Población.
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3º.- Posteriormente, a la vista de la propuesta planteada desde el Servicio de Recursos
Culturales de si existe actualmente en Valencia alguna vía pública con la denominación de
Fernando Martínez Castellano y si procede dar esta designación al espacio público bordeado por
la confluencia de las avenidas de Pío Baroja y de General Avilés, se emite informe por la Sección
de Territorio del Servicio de Registro y Población, en los siguientes términos:

�PRIMERO.- Que actualmente no existe en el callejero de la ciudad ninguna vía pública
denominada �Fernando Martínez Castellano�.

SEGUNDO.- Se adjunta plano de situación de la propuesta espacio público bordeado por
la confluencia de las avenidas de Pío Baroja y de General Avilés.�

4º.- El concejal delegado de Acción Cultural, Patrimonio y Recursos Culturales, a la vista
del informe emitido por la Sección de Territorio y Población del Servicio de Registro y
Población y mediante decreto de fecha 31 de mayo de 2024, dispone continuar las actuaciones.

FUNDAMENTOS DE DERECHO

PRIMERO. El procedimiento previsto para la concesión de honores y distinciones, y
concretamente la rotulación de nuevas vías públicas, viene contemplado en el capítulo III,
artículos 11 y siguientes del Reglamento de concesión de honores y distinciones aprobado en
sesión extraordinaria del Excmo. Ayuntamiento Pleno el 30 de junio de 2022.

SEGUNDO. La competencia para la denominación de vías públicas corresponde a la Junta
de Gobierno Local por delegación de la Alcaldía según la Resolución núm. 5, 18 de junio de
2023 modificada por la Resolución núm. 227, 7 de noviembre de 2023, previo dictamen de la
Comisión de Bienestar Social, Educación, Cultura y Deportes.

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNICO. Denominar el espacio público bordeado por la confluencia de las avenidas de Pío
Baroja y de General Avilés, con la siguiente leyenda:

�PLAÇA DE FERNANDO MARTÍNEZ CASTELLANO�

(ALCALDE)"

El Sr. Presidente plantea tratar el punto 6 del orden del día a continuación para que puedan
intervenir las entidades que lo han solicitado y no tenerlas esperando. Asimismo, señala que una
de ellas, Comisiones Obreras, ha solicitado intervenir fuera de plazo pero, de forma excepcional
por el problema informático que ha sufrido estos días el Ayuntamiento, admitirán la solicitud.
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3 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 7
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís, relativa als
"Canvis en la Normativa d'ús de les Biblioteques Municipals de València".
Moción que presenta Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís, relativa a
los "Cambios en la Normativa de uso de las Bibliotecas Municipales de València".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt sis de l'orde del dia.

MOCIÓ

"Les biblioteques municipals de València són un servei públic fonamental que contribueix
a la formació, a l�estudi, a la investigació, a la cultura i a l'entreteniment de la ciutadania. Les
biblioteques municipals, no sols proporcionen accés a una ampla varietat de materials de lectura,
sinó que també són espais de trobada i aprenentatge per a la comunitat.

Un dels aspectes clau per garantir el bon funcionament de les biblioteques és la política de
préstec de llibres i materials. Actualment, el sistema de penalitzacions per la devolució tardana de
llibres a les biblioteques municipals de València, es basa en una penalització proporcional al
nombre de llibres retardats i al temps transcorregut des de la data establerta per a la devolució.

Al mateix temps, es limita en excés la quantitat de documents que es poden traure alhora
(12) i el termini màxim de dies establert (15 dies per a llibres i revistes, sols renovables si no hi
ha reserves, i 7 dies no renovables per a materials especials, amb excepció dels mesos d�estiu, en
els quals són 30 dies).

A estes qüestions, caldria sumar la impossibilitat de moviment intern entre les biblioteques
de la xarxa municipal, a l�hora de tornar els préstecs, la qual cosa, sense dubte, complica més
encara a la persona usuària els retorn dels mateixos.

Este sistema, en comparació amb el d�altres ciutats, es presenta excessivament restrictiu i
desincentiva l'ús de les biblioteques per part de les persones usuàries que temen acumular
penalitzacions signi¿catives en cas de tindre diversos llibres en préstec.

Al mateix temps, limita en excés la tasca investigadora, donada la restricció excessiva del
nombre d�exemplars i del temps que una persona usuària pot disposar d�ells.

És per això i per tal de fomentar un ús més intensiu i accessible de les biblioteques
municipals, així com per afavorir un entorn més acollidor i menys restrictiu per a les persones
usuàries, fomentant la cultura i l'educació a la nostra ciutat, que la Regidora que subscriu
proposa:

1. Que en la Normativa d�ús de les Biblioteques Municipals de València, es modifique el
sistema de préstec, de manera que:
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- Cada usuari o usuària pot tenir en préstec fins a un màxim de 30 documents, 15 materials
en paper i 15 materials en suport no paper, amb un límit màxim de 6 DVD.

- El termini de préstec és de 30 dies naturals per a tot tipus de material. No obstant això, en
períodes de vacances o tancaments temporals es poden establir, a criteri de la biblioteca,
uns terminis de préstec superiors als fixats amb caràcter general.

- Els documents prestats es poden renovar fins a un màxim de tres vegades sempre que no
estiguin reservats i no hagi expirat el termini de retorn.

- L�usuari o usuària pot fer fins a un màxim de 30 reserves de documents que estiguen en
préstec. Tan prompte com els documents reservats estiguen disponibles, la biblioteca l�avisarà
per tal que els passe a recollir en un termini màxim de 7 dies.

- Els usuaris i usuàries que no puguen recollir la reserva personalment, podran autoritzar a
fer-ho terceres persones.

- Els usuaris i usuàries han de retornar els documents en el termini establert. Si es produeix
un retard en la devolució, rebran (sempre que es dispose d�una adreça electrònica
vigent introduïda a la base de dades) els avisos següents, segons el període de retard acumulat:

a) Avís de cortesia (abans del venciment), que és un recordatori de la data de retorn que
s�envia a la persona usuària tres dies abans del venciment d�un préstec.

b) Préstecs vençuts (primer avís), que és el que rep la persona usuària set dies després
d�excedir el termini de retorn d�un document.

c) Préstecs vençuts (segon avís), que la persona usuària rep set dies després del primer avís
(termini de retorn del document excedit, 14 dies).

d) Préstecs vençuts (tercer avís), que la persona usuària rep set dies després del segon avís
(termini de retorn del document excedit, 21 dies).

- En funció del retard a l�hora de retornar documents prestats s�apliquen punts de demèrit
al carnet. Aquests punts s�acumulen al registre de la persona usuària. S�adjudica un punt per cada
document i dia de retard. Per cada 50 punts, es bloqueja el carnet durant un període de 15 dies. El
bloqueig s�aplica en el moment en què es retornen els documents endarrerits. En cap cas la
suspensió temporal del servei no pot ser superior a 1 any.

- No obstant això, mentre no es retornen els documents pendents, el carnet resta bloquejat
pel que fa a l�ús dels serveis bibliotecaris que el requereixen. El carnet s�activa automàticament
en retornar els documents, sempre que no arribe als 50 punts de demèrit, la qual cosa comporta la
suspensió temporal del servei.

- El bloqueig del carnet afecta la biblioteca propietària dels documents i la resta de
biblioteques i serveis de la xarxa de Biblioteques Municipals de València.
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2. Que les Biblioteques Municipals de València, permeten el retorn d�exemplars en
qualsevol de les biblioteques de la xarxa municipal, de manera que es puga facilitar a les
persones usuàries esta tasca, la qual cosa incrementaria la flexibilitat i la utilitat de les
biblioteques.

3. Implementació i difusió:

- Que es duga a terme una campanya informativa per assegurar que totes les persones
usuàries de les biblioteques municipals estiguen informades d�estes millores.

- Que es forme al personal de les biblioteques municipals sobre el nou sistema, per garantir
una correcta aplicació del mateix.

4. Avaluació del nou sistema:

- Per tal de verificar l�eficàcia, l�eficiència i el grau de satisfacció de les persones usuàries
de les biblioteques municipals amb estes noves mesures, que es realitze una avaluació del nou
sistema, al cap d'un any de la seua implementació."

DEBAT

La Sra. Tello explica la moció.

La Sra. Ibáñez plantea una enmienda de adición a esa moción que van a apoyar. Es
importante que las acciones se consensuen con los técnicos de la red de bibliotecas municipales
porque son los conocedores de las necesidades. También es importante lanzar un carné de
usuarios de bibliotecas.

El Sr. Presidente señala que el primer punto le parece una buena aportación aunque habría
que valorarlo por los técnicos pero aceptarían instar a una mejora en el sistema de préstamos que
regula la Consellería y la Ley 4/2011. Explica su alternativa a la que se podría añadir la
referencia al Plan Director que está en redacción. En los puntos 3 y 4 del Grupo Municipal
Compromís no ve problema y en enmiendas del Grupo Municipal Socialista tampoco para
aceptarlas. A continuación se transcribe la alternativa presentada por el Sr. Presidente:

"ÚNICA.- Continuar treballant des de la Delegació d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos
Culturals en l'estudi de la possibilitat d'implantear un servici de devolució intercentres, a fi que
els usuaris de la xarxa de biblioteques municipals pugan fer devolucions en qualsevol d'elles,
independentment d'on realitze el préstec, informant pertinentment del nou sistema, en el cas
d'implementar-se, i avaluant-ho dins d'un temps prudencial, tal com està previst en el Pla Director
que està en redacció ara mateix. Que les accions de millora siguen consensuades amb els tècnics
de la Xarxa de Biblioteques Municipals i de la Generalitat Valenciana. Que es fomente la
participació dels usuaris de les biblioteques en cada barri, a través d'una campanya per a donar a
conéixer els avantatges del carnet. Així mateix, donar trasllat de la moció a l'empresa que està
redactant el Pla Director per a la seua valoració."
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La Sra. Ibáñez pregunta si se puede pasar a la empresa que está redactando el Plan Director
para que valore si se puede incluir algo de lo planteado en esta moción.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa formulada pel Sr. President, a la proposta
presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per unanimitat.

ACORD

"ÚNICA.- Continuar treballant des de la Delegació d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos
Culturals en l'estudi de la possibilitat d'implantear un servici de devolució intercentres, a fi que
els usuaris de la xarxa de biblioteques municipals pugan fer devolucions en qualsevol d'elles,
independentment d'on realitze el préstec, informant pertinentment del nou sistema, en el cas
d'implementar-se, i avaluant-ho dins d'un temps prudencial, tal com està previst en el Pla Director
que està en redacció ara mateix. Que les accions de millora siguen consensuades amb els tècnics
de la Xarxa de Biblioteques Municipals i de la Generalitat Valenciana. Que es fomente la
participació dels usuaris de les biblioteques en cada barri, a través d'una campanya per a donar a
conéixer els avantatges del carnet. Així mateix, donar trasllat de la moció a l'empresa que està
redactant el Pla Director per a la seua valoració."

4 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 8
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís, relativa
a "Interpretar en llengua de signes els concerts organitzats per l'Ajuntament".
Moción que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís, relativa
a "Interpretar en lengua de signos los conciertos organizados por el Ayuntamiento".

MOCIÓ

"La llengua de signes espanyola i les expressions culturals vinculades a la cultura de les
persones sordes estan reconegudes des de febrer de 2024 com a Manifestació Representativa del
Patrimoni Cultural Immaterial, un reconeixement fruit d�anys de reivindicació per part de la
comunitat sorda signant que suposa un pas més en la protecció a les persones amb disminució
auditiva, així com un mecanisme de dignificació dels trets identitaris de les persones sordes.

La comunitat sorda signant porta molts anys reivindicant el seu reconeixement com a
minories lingüístiques i culturals amb una identitat i trets socioculturals específics. Una identitat
cultural amb gran valor patrimonial que s�enfronta a múltiples amenaces i dificultats i que
necessita d�especial protecció per part de les administracions.

La interpretació de cançons en llengua de signes espanyola (LSE) és l'únic mitjà pel qual la
comunitat de persones sordes pot accedir al món de la música cantada. La cantant Rozalén va
marcar un abans i un després en la música, amb una intèrpret de llengua de signes pròpia que
actua amb ella transmetent l�essència de la seua música i que fa dels seus concerts un producte
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cultural inclusiu i accessible per a les persones sordes al mateix temps que les visibilitza. Fa uns
dies, la utilització per part d�una artista internacional tan popular com Taylor Swift d�intèrprets
de signes en els seus concerts va posar de manifest la importància d�incorporar la interpretació en
llengua de signes per garantir el dret a l�accés i el gaudi de les persones sordes a la música.

Les administracions i institucions públiques tenen la responsabilitat de crear consciència
sobre totes les realitats socials que composen la nostra societat i garantir l�equitat i la igualtat en
l�accés a tots els servicis que ofereixen perquè totes les persones, independentment de la seua
particularitat, gaudeixen en igualtat de condicions. L�Ajuntament de València ha mostrat en els
últims anys un compromís ferm amb la comunitat de persones sordes amb les que ha col·laborat
per fer més accessibles els servicis que ofereix. Iniciatives com els diversos cursos que es
realitzen de llengua de signes per al personal funcionari, la incorporació d�esta llengua en la falla
de l�ajuntament i la crida o la integració de vídeo- interpretació en llengua de signes en la oficina
de turisme de la plaça de l�ajuntament, son algunes de mesures posades en marxa.

L�Ajuntament de València te l�obligació de continuar treballant per aconseguir la plena
inclusió de la comunitat de persones sordes i ara te l�oportunitat de convertir-se en una
administració pionera facilitant el seu accés en igualtat de condicions en tots aquells
esdeveniments musicals cantants que organitze, incorporant la interpretació en llengua de signes.
Però no es pot fer de qualsevol forma, és necessari comptar l�assessorament de les entitats de
persones sordes i la comunitat lingüística, que son les que millor saben com garantir una bona
accessibilitat a la informació.

Per totes estes raons, plantegem la següent proposta d�acord:

Que l�Ajuntament de València incorpore en els espectacles musicals cantats organitzats pel
consistori interpretació en llengua de signes amb la col·laboració i assessorament de les entitats
de persones sordes i la comunitat lingüística."

DEBAT

La Sra. Notario explica la moció.

La Sra. Ibáñez explica la enmienda de adición que proponen a esta moción, incorporando
consideraciones de dos informes hechos por las asociaciones de estos colectivos que son
importantes y que a continuación se transcribe:

"Que el Ajuntament de València integre las consideraciones del informe de ADONAR
Cultura+Social sobre la "Inclusión social en las artes escénicas dela Comunitat Valenciana", así
como la información del proyecto "Cultura es Vida". Guía de Acceso de Entornos Culturales
elaborado por CODIFIVA (Coordinadora de Personas con Diversidad Funcional de la
Comunidad Valenciana)."

La Sra. Gil Cano señala que la propuesta es interesante pero está ya en marcha desde hace
un mes. El 13 de mayo se trasladó a los productores y al coordinador de los conciertos de
Viveros la posibilidad de poner intérpretes y así se ha trabajado con la Dirección General de
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Discapacidad. Para los conciertos de julio da lectura a todas las medidas que se han previsto en
esta línea para las personas con discapacidad. Los intérpretes se ofrecerán por el Ayuntamiento
de Valencia a través de FESORD.

La Sra. Notario indica que s'alegra de veure totes estes accions però el que ella planteja va
més enllà dels concerts de Vivers, és un pla seriós i rigorós ja que les entitats d'estos col·lectius
no estan al corrent de tot el que ha dit la Sra. Regidora. Si està en marxa entén que votaran a
favor.

La Sra. Gil Cano contesta que está en marcha y no sólo en Viveros sino en todos los actos
de la Feria de Julio y para Fallas, trabajado con la Dirección General de Discapacidad. En cuanto
a la enmienda de adición presentada por el Grupo Municipal Socialista se compromete a leer esos
informes y ver si se debe añadir algo en el plan en marcha y explicarlo en la próxima sesión. A
continuación plantea la siguiente alternativa:

"Desde la Concejalía de Fiestas y Tradiciones, la Concejalía de Fallas y en coordinación
con la Dirección General de Discapacidad, se están preparando las medidas de accesibilidad para
las fiestas programadas en julio en nuestra ciudad y todos los actos de cultura, Fallas y demás
conciertos organizados por el Ayuntamiento desde diferentes Servicios, coordinadas por la
Dirección General de Discapacidad.

Entre estas medidas se incluye:

- Ampliación de espacios para personas con movilidad reducida en concierto y actos.

- QR inclusivo con toda la información de los actos, explicación de la fiesta, planes de
evacuación de los conciertos, localización de los espacios PMR para los distintos actos, enlace al
servicio de emergencias por SMS de la Policía Local. Todo ello en lenguajes alternativos y
aumentativos, lengua de Signos y PDF accesibles para lectura en voz alta.

- Personal voluntario de asistencia para las personas con discapacidad de la dirección
general en los conciertos y actos programados.

- Mejoras de déficits en la página web de ventas de entradas para personas con
discapacidad que se están subsanando, con la localización de los espacios reservados para PMR.

Así mismo se ha trasladado al coordinador de los conciertos de Viveros, tras primer
contacto al 13 de mayo de 2024 y en reuniones posteriores, la necesidad y posibilidad que se ha
trasmitido a los promotores de los concierto para que lo comuniquen a los artistas para su
confirmación.

Estos intérpretes serán ofrecidos por el Ayuntamiento de Valencia a través de FESORD.

Asimismo, la Concejalía se compromete a la lectura de los dos informes citados en la
enmienda de adición presentada por el Grupo Municipal Socialista para incorporar aquello que
sea pertinente."
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La Sra. Ibáñez señala que confían en el plan de la Dirección General de Discapacidad y
que votarán a favor pero indica que estarán vigilantes.

La Sra. Notario apunta que la proposta alternativa no la veuen seriosa i que el seu Grup
s'abstindrà.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pel grup municipal VOX, a la proposta
presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per majoria de cinc vots a favor del Sr. José Luis
Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Rocío Gil Unció en substitució de la Sra. Marta Torrado de
Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular), de la Sra. Mónica Gil Cano
(VOX) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista), i dos abstencions de la Sra. Lucía Beamud
Villanueva (Compromís) i de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís).

ACORD

"Desde la Concejalía de Fiestas y Tradiciones, la Concejalía de Fallas y en coordinación
con la Dirección General de Discapacidad, se están preparando las medidas de accesibilidad para
las fiestas programadas en julio en nuestra ciudad y todos los actos de cultura, Fallas y demás
conciertos organizados por el Ayuntamiento desde diferentes Servicios, coordinadas por la
Dirección General de Discapacidad.

Entre estas medidas se incluye:

- Ampliación de espacios para personas con movilidad reducida en concierto y actos.

- QR inclusivo con toda la información de los actos, explicación de la fiesta, planes de
evacuación de los conciertos, localización de los espacios PMR para los distintos actos, enlace al
servicio de emergencias por SMS de la Policía Local. Todo ello en lenguajes alternativos y
aumentativos, lengua de Signos y PDF accesibles para lectura en voz alta.

- Personal voluntario de asistencia para las personas con discapacidad de la dirección
general en los conciertos y actos programados.

- Mejoras de déficits en la página web de ventas de entradas para personas con
discapacidad que se están subsanando, con la localización de los espacios reservados para PMR.

Así mismo se ha trasladado al coordinador de los conciertos de Viveros, tras primer
contacto al 13 de mayo de 2024 y en reuniones posteriores, la necesidad y posibilidad que se ha
trasmitido a los promotores de los concierto para que lo comuniquen a los artistas para su
confirmación.

Estos intérpretes serán ofrecidos por el Ayuntamiento de Valencia a través de FESORD.

Asimismo, la Concejalía se compromete a la lectura de los dos informes citados en la
enmienda de adición presentada por el Grupo Municipal Socialista para incorporar aquello que
sea pertinente."
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5 RESULTAT / : REBUTJAT / RESULTADO RECHAZADO
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000009-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa a la
"Política LGTBI a l'Ajuntament".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa a la
"Política LGTBI en el Ayuntamiento".

MOCIÓ

"El pasado lunes, 10 se presentó la programación municipal para la celebración del Orgullo
en València, demostrando una vez más, después de todo lo acontecido, que este gobierno de PP y
VOX, liderado por la alcaldesa de València, María José Catalá, no tiene ningún interés de
trabajar conjuntamente y colaborar con los colectivos LGTBI. Las actividades presentadas el
pasado lunes, demostraron y ratificaron la intención de este gobierno de contraprogramar la
propia fiesta del Orgullo de València que organizan las entidades del colectivo.

Una programación que cuenta con actividades como el Festival de Salud Sexual cuando es
este mismo gobierno el que ha eliminado el programa Infosex. Una programación que cuenta
también con un refuerzo del mensaje de la campaña en las bibliotecas municipales cuando los
partidos que conforman este mismo gobierno han censurado libros infantiles LGTBI de las
bibliotecas.

Un gobierno que demuestra su nula implicación por la lucha de los derechos del colectivo
LGTBI cuando programa un taller de belleza para la mujer con motivo del día del Orgullo. Un
sinsentido. Una total ausencia de compromiso que se ratifica cuando la propia alcaldesa de
València en la presentación de la campaña municipal del Orgullo habla de �tolerancia� como
lema de la misma cuando lo necesario es el �respeto�. Cuando tú toleras algo es porque no te
gusta o no te parece normal y un ayuntamiento no puede decir que tolera al colectivo LGTBI sino
que ha de respetarlo y defender sus derechos.

Todo esto es una muestra de una serie de acontecimientos que se han estado produciendo
en estos meses de gestión del nuevo gobierno de PP y VOX que ha desencadenado en la
desvinculación de las entidades más importantes y representativas del colectivo LGTBI con el
Ayuntamiento de València debido al comportamiento agresivo y excluyente de la propia
concejala de Igualdad y por extensión de la alcaldesa de València, la cual en reiteradas ocasiones
ha demostrado no tener ninguna voluntad por trabajar con las entidades del colectivo LGBTI, a
las que ha llegado a poner en duda su profesionalidad en un pleno municipal, les ha mentido por
escrito y ha engañado con información pública contrastada, tal y como han denunciado
públicamente las propias entidades LGTBI.

La actual deriva del gobierno municipal y la nefasta gestión en la materia de la concejala
responsable hace inviable el avance social en materia LGTBI, algo que esta gran ciudad no se
puede permitir.

Es por ello que pedimos:
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1. Que la responsable de Igualdad pida disculpas públicamente por las declaraciones
vertidas contra las entidades del colectivo LGTBI en el pleno municipal y reconozca la gran
labor que desarrollan estas entidades en la ciudad de València.

2. Que la responsable de Igualdad pida disculpas públicamente por engañar
deliberadamente respecto a la ocupación de la Plaza del Ayuntamiento para la celebración del
Orgullo de los colectivos LGTBI y tratar de apropiarse del evento reivindicativo con el único
objetivo de blanquear la imagen del gobierno municipal ante la opinión pública.

3. Que el Ayuntamiento de València reconsidere su postura y relación con los colectivos
LGTBI de València y renuncie a cualquier maniobra municipal como las acontecidas hasta la
fecha y se circunscriba exclusivamente al apoyo en la organización del Orgullo de los colectivos
LGTBI sin intentar apropiarse de su trabajo y reivindicaciones.

4. Que el Ayuntamiento retire como actividad del Orgullo el taller de maquillaje para
mujeres de la pedanía de Castellar-L�Oliveral."

DEBAT

La Sra. Llopis explica la moción.

La Sra. Notario indica que el seu grup votarà a favor de la moció. És una situació dolorosa
per a ella perquè ella ve de l'activisme LGTBI des de fa vint-i-cinc anys i per als qui no han
viscut la seua experiència és difícil d'entendre. Eixe menyspreu de la Sra. Gil Uncio feia ella
l'altre dia en el ple el va sorprendre. Creu que se'ls ha anat de les mans a la Sra. Gil Uncio i a
l'equip de govern. Ella ha viscut moments durs del govern central contra el col·lectiu LGTBI i, no
obstant això, el que està vivint ara amb el govern municipal i la Generalitat Valenciana no l'havia
viscut mai, menyspreu, fustigació i assenyalament. És una operació de pinkwashing claríssima.
Han fet una presentació de l'Orgull sense els col·lectius, que són els verdaders amos de l'Orgull.
És una operació orquestrada a València, Castelló i Alacant.

La Sra. Gil Uncio contesta que a ella también le apena esta situación y cree que no es
positiva para nadie pero sobre todo para el colectivo. Se ha reunido varias veces con las entidades
y se trabajó en tres posibles fechas que se pusieron sobre la mesa. La falta de comunicación ha
llevado a una situación preocupante. Ella sigue hablando con ellos y con la mano tendida para
reconducirlo, aspira a que los próximos años no sean como éste porque la ciudad tampoco
merece esta situación. Cree que el Ayuntamiento debe seguir haciendo campaña institucional en
la que quepan todos los colectivos porque cree que cabemos todos en este movimiento. Seguirá
trabajando para revertir esta situación.

La Sra. Llopis indica que esta situación se ha estropeado por la irresponsabilidad del
gobierno, que ha contraprogramado los actos de los colectivos. Le parece muy grave que el
gobierno se autovictimice con esta situación cuando lo ha provocado el gobierno y en concreto
ella. El colectivo planteó tres fechas y sólo se les dio una porque era la que el gobierno quería
desde el principio.
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La Sra. Notario señala que aunque siempre se habla de LAMBDA hay un comunicado
firmado por diecisiete entidades, añade que hay muchas más en contra de la apropiación del
Orgull por las Administraciones Públicas, Ayuntamiento y Generalitat Valenciana. Las entidades
organizan y las Administraciones Públicas apoyan y colaboran pero no se puede
contraprogramar. Hasta los artistas han dicho que se han sentido engañados con el programa.
Espera también que se pueda reconducir esta situación, solicita que se deje de señalar a las
asociaciones que se han dejado la vida.

La Sra. Gil Uncio contesta que si habla de limar asperezas y acercar posturas y se le acusa
de autovictimizarse pues no lo entiende. Es falso que haya coaccionado o amenazado a nadie.
Agradece la mano tendida de la Sra. Notario.

VOTACIÓ

Se somet la moció a votació i s�acorda rebutjar-la per majoria de quatre vots en contra del
Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Rocío Gil Uncio en substitució de la Sra.
Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra.
Mónica Gil Cano (VOX), i tres vots a favor de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís),
de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

6 RESULTAT / : APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA / RESULTADO
APROBADA PROPUESTA ALTERNATIVA

EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000009-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relativa al
"Rebuig a la discriminació educativa".
Moción que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativa al
"Rechazo a la discriminación educativa".

S'altera l'orde i es tracta este punt a continuació del punt segon de l'orde del dia.

MOCIÓ

"Estamos asistiendo al desmantelamiento de la Educación Pública. No sólo reflejada en las
demandas y recortes que hicieron salir a la calle a miles de docentes, familias y alumnos el
pasado 23 de mayo, sino que van más allá al establecer criterios anticonstitucionales y
segregadores, como vemos en al punto de acceso del alumnado.

Unos criterios que se han denunciado desde diferentes vías, como la Proposición No de
Ley del grupo socialista en Les Corts, porque todavía no están corregidos. Recordamos que a día
de hoy sólo se ha eliminado el punto que hace referencia al origen. De esta forma, la actividad
laboral de los progenitores todavía puntúa, así como ser familiar de antigua alumno o haber
estado matriculado en el primer cicle de Educación Infantil en un centro autorizado que sea de la
misma titularidad, fundación, asociación o cooperativa, o que haya mostrado interés por el
proyecto educativo del centro asistiendo a las puertas abiertas personalizadas.
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Asimismo, otra cuestión que afecta a la calidad de la enseñanza es la propia infraestructura
de los centros educativos. Una labor que se reforzó a través del Pla Edificant y que comienza a
ser borrado. Después de conocer la circular enviada desde la Conselleria de Educación a los
ayuntamientos donde, a través de un mail genérico y sin firmar, se convoca a contestar si existe
contrato, competencia en vigor o, en definitiva, interés. Sin ningún tipo de seguimiento y
desarrollo de los proyectos iniciados en el mandato anterior y de que deben seguir su curso.

Recordamos que durante los últimos 4 años, el orden día de los Consejos Escolares de
València incluyó un punto específico para explicar a los más de 30 miembros de la Comunidad
Educativa cuál era el estado de ejecución de las obras de Edificant. Desde que ha comenzado el
mandato del Partido Popular y Vox, la señora Gil encargada de Educación, no ha explicado
nunca el estado de las obras de los centros del Pla Edificant. Durante casi un año de gobierno,
silencio.

Otra de las cuestiones que nos preocupan especialmente es el abandono a las familias
vulnerables. En diciembre del año pasado la Conselleria de Educación anunciaba la eliminación
de ayudas para material escolar. Las ayudas para material escolar en el Ajuntament de València
tienen como objetivo el apoyo a las familias vulnerables, con niños y niñas en educación infantil
en centros educativos sostenidos con fondos públicos y concertados en la ciudad de Valencia.
Preguntamos en ese momento si desde la concejalía de Educación se ampliaría esta ayuda para
suplir el ciclo de primaria, y facilitar de esta forma el apoyo a las familias más necesitadas que a
partir del curso que viene no recibirán esta ayuda. Lamentablemente, no hay una línea que apoye
esta iniciativa.

Por otra parte, nos parece muy grave la actitud que está tenido este ayuntamiento con el
Consejo Escolar. Es denigrante que el ayuntamiento de la espalda a la comunidad educativa y se
salte lo más básico en la participación democrática como es el derecho al voto, para impedir que
el Consejo Escolar emita su punto de vista sobre el Distrito Único o el Arreglo Escolar.

Ya lo denunciamos el Pleno del mes de mayo: Según el reglamento, todas las decisiones
importantes de Conselleria deben pasar por el Consejo Escolar Municipal. Incluso los
representantes de familias y sindicatos solicitaron por registro de entrada convocar un consejo
extraordinario y poder votar, pero tampoco pudieron. Son cuestiones graves que demuestran el
desmantelamiento de la Educación en la ciudad de València que se apoya en la segregación, el
silencio sobre el desarrollo de las infraestructuras, el abandono de las ayudas a las familias
vulnerables o el veto a la posibilidad de que un órgano como el Consejo Escolar Municipal pueda
votar.

Por todo ello proponemos los siguientes puntos de acuerdo:

1.- Instar al Consell de la Generalitat Valenciana a:

- la retirada del decreto de admisión (DECRETO 48/2024, de 23 de abril), por el que se
regula el proceso de admisión en los centros docentes públicos y privados concertados que
imparten enseñanzas de Educación Infantil, Educación Primaria, Educación Secundaria
Obligatoria y Bachillerato en los centros de Educación Especial.
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- la supresión todo lo relativo al distrito único al incumplir el criterio prioritario de la ley
estatal de puntuar y priorizar por la proximidad al centro.

- la eliminación del punto específico asignado al consejo escolar que está generando
discriminación y segregación.

2.- Dar cuenta de estos acuerdos a Les Cortes Valencianes, las Diputaciones, las Cortes
Generales y la FVMP.

3.- Cumplir el reglamento del Consejo Escolar Municipal y permitir el ejercicio del voto
cuando se requiera, según indica su artículo 11: �Corresponde a los miembros del Consejo
Escolar Municipal: b) Participar en los debates de las sesiones. c) Ejercer su derecho al voto y
formular su voto particular, así como expresar el sentido de su voto y los motivos que lo
justifican.

4.- Ampliar Ayudas para Material Escolar para el ciclo de Primaria, destinadas a las
familias vulnerables, y que suplan la carencia de fondos por parte de la Generalitat.

5.- Elaborar un informe con el estado de las obras del Pla Edificant en la ciudad de
València, y establecer su incorporación en el orden del día de las convocatorias próximas del
Consejo Escolar Municipal.

6.- Crear una comisión de seguimiento del Pla Edificant en la ciudad de València con los
grupos municipales."

DEBAT

El Sr. Presidente explica el procedimiento para las asociaciones y la excepción con el
sindicato Comisiones Obreras País Valenciano.

El Sr. Domínguez, representant del Sindicat de Treballadores i Treballadors de
l'Ensenyament del País Valencià, indica que van sol·licitar per registre en data 16 de juny de
2024, sent la data efectiva de presentació el dia 17 de juny de 2024, i així ho acredita.

El Sr. Presidente señala que intervendrán por orden de presentación, el Sr. Domínguez,
representante del Sindicato de Trabajadoras y Trabajadores de la Enseñanza del País Valenciano
(STEPV), el Sr. Casemeiro, representante de la Federación de Asociaciones de Madres, Padres y
Personas Tutoras del Alumnado de la Provincia de Valencia (FAMPA-VALÈNCIA) y la Sra.
Sánchez, representante de Comisiones Obreras del País Valenciano.

El Sr. Domínguez dona lectura al seu escrit en suport a la moció que a continuació es
transcriu:

"Bon dia, seré breu:

Intervinc davant d'aquesta comissió en nom de l'STEPV, com a sindicat més representatiu
del personal funcionari i estatutari de la Generalitat i com a sindicat majoritari de l'ensenyament
públic, amb més del 50% dels suports des de fa 3 processos electorals. Açò ens fa ser una veu
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autoritzada no només en representació del professorat, sinó també del conjunt de persones que
treballen en el sector públic, incloent justícia, sanitat, administració i serveis.

Donem suport a la moció que presenta el PSPV per uns motius molt senzills:

L'actual procés d'admissió ha sigut el més caòtic i dolós dels darrers anys. Amb un
calendari d'aplicació inhumà que ha impedit les escoles qualsevol garantia d'organització
mínimament coherent, obligant als centres a reunir-se incomplint la norma i prendre decisions
sense ocasió de reflexió i anàlisi. Amb un decret i una ordre que regulen un context basat en
afirmacions anticientífiques, irreals i no demostrades. Per destacar allò més greu: es recupera el
districte únic i el punt que poden posar els centres, que en definitiva són mecanismes segregadors
perquè siguen els centres els qui trien l'alumnat i no les famílies, com falsament pretén vendre la
Conselleria i el govern; provocant greuges comparatius entre centres que fins i tot han atorgat el
seu punt de centre amb criteris discriminatoris que han sigut aprovats per la Conselleria.

Continuem sense saber l'autèntica raó per la qual al si del consell escolar municipal se'ns
negat reiteradament (portem ja tres reunions consecutives amb aquest tema) el dret de votar als
membres que en formem part. En el lliure exercici del nostre dret que està perfectament reflectit
al nostre reglament. És impresentable que se'ns tracte als representants del consell escolar
municipal com a meres titelles per tal d'assistir d'oïents a uns plens on s'han de debatre i prendre
decisions de molta importància per a la ciutadania.

Les nostres reivindicacions van dirigides a vetllar per mantindre una xarxa pública de
centres educatius de qualitat i en valencià. L'èxit de la vaga convocada el propassat dia 23 de
maig així ho constata. Milers de famílies, professorat, equips directius, estudiantat, i
organitzacions sindicals i cíviques tant a nivell provincial, com nacional i internacional,
mostrarem el nostre suport. Farem tot allò que estiga a les nostres mans per denunciar el
tancament d'aules a infantil i primària, retallades a escoles d'idiomes, paralització d'obres
Edificant a les escoles, falta de recursos a la inclusió, maltractament al valencià en
l'ensenyament, districte únic segregador, un transport escolar deficient i reivindicarem la millora
de les condicions laborals del professorat.

L'educació pública mereix el respecte de les institucions que la gestionen."

El Sr. Casemeiro da lectura a su escrito:

"Somos la Federación mayoritaria de AMPAs de Valencia, con más de 130 en la pública,
de un total de 167, es decir un 80%).

No hay una libertad de elección de familias, como llevamos tiempo denunciando y no solo
nosotros, sino algunas otras entidades como Save the Children, la Universidad de València o
incluso asociaciones de INSPECTORES: el distrito único es justo lo contrario libertad, es un
privilegio porque cede la gestión de las admisiones a las escuelas, es SEGREGADOR.

Es falso cuando dicen que este distrito da la libertad a las familias, porque a partir del
momento que se implanta la zona única, quien escoge es el centro escolar.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 o

D
ie

 o
IC

k 
zY

k6
 t

N
W

+
 8

R
f8

 0
3
X
I 

M
W

g
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert

SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 18/07/2024 ACCVCA-120 48801306209778079349

062252786540672854

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 18 DE
JUNY DE 2024 / COMISIÓN DE BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 18 DE JUNIO DE 2024

17

Por nuestra experiencia, la falsa libertad de elección solo conduce a segregación, a centros
de primera, segunda y tercera, porque son ellos los que seleccionan a los alumnos como ocurre en
la Comunidad de Madrid, la más segregadora de Europa.

Además, se ha acompañado de un punto de circunstancia específica en la baremación de la
solicitud de plaza que ya en sí es discriminador, incluso con unas recomendaciones de
Conselleria por escrito discriminatorias y que ya hemos puesto en conocimiento del Síndic de
Greuges. Son muchos los centros escolares que han dado este punto a situaciones familiares que
no respetan el acceso en condiciones de igualdad y que discriminan por razones de nacimiento,
origen, procedencia o religión. Aunque Conselleria ya las ha revisado, todavía quedan
circunstancias que discriminan y la elección de plaza se ha hecho con estas baremaciones, que
podrían anularse y que han falseado la petición de plazas. De hecho, es previsible un inicio de
curso caótico por este motivo.

Recordemos que es la escuela el verdadero ASCENSOR SOCIAL. Y a nuestra sociedad no
le conviene perder TALENTO, lo hay en todas las clases sociales y en todos los barrios en igual
proporción.

Pero... ¿han contado con el incremento de la movilidad?

Es razonable que las niñas y niños en vez de quedarse en su barrio y llegar en 5 minutos a
su centro educativo, tengan que desplazarse en transporte público una hora, o lo lleven en coche
familiares. Se ve que la agenda 20/30 no les importa demasiado.

Como han dicho nuestros compañeros anteriormente, todo esto lo hemos trasladado al
Consejo Escolar Municipal, donde nos hemos encontrado un trato totalmente antidemocrático: no
se nos está dejando votar el distrito único, con el que estamos claramente en contra, porque,
aunque no se esté de acuerdo se puede aceptar el voto y la decisión del Consejo y tomar la
decisión contraria, porque es consultivo. Pero al menos déjennos pronunciarnos con nuestro voto.

En cuanto al Pla Edificant, es necesario seguir con las ayudas para la adecuación de las
instalaciones y reservar el presupuesto suficiente para poder emprender remodelaciones de
edificios que mejoren las infraestructuras educativas públicas. No sabemos si es que lo paralizan
porque tienen alguna otra herramienta. Si es así nos da igual su nombre, lo importante es que
exista una vía para ir modernizando las instalaciones obsoletas.

En el "arreglo Escolar" se cierran 19 aulas en Valencia en la Pública ¿cuántas se cierran en
la concertada? No lo sabemos, nos lo podrían decir.".

La Sra. Sánchez anuncia que han presentat recurs contra el Decret del districte únic i dona
lectura del seu escrit que a continuació es transcriu:

"Respecte al punt 1 de l'ordre del dia:

1.- Instar al Consell de la Generalitat Valenciana a:
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- la retirada del decreto de admisión (DECRETO 48/2024, de 23 de abril), por el que se
regula el proceso de admisión en los centros docentes públicos y privados concertados que
imparten enseñanzas de Educación Infantil, Educación Primaria, Educación Secundaria
Obligatoria y Bachillerato en los centros de Educación Especial.

- la supresión todo lo relativo al distrito único al incumplir el criterio prioritario de la ley
estatal de puntuar y priorizar por la proximidad al centro.

- la eliminación del punto específico asignado al consejo escolar que está generando
discriminación y segregación.

Des de la FECCOOPV i pel que fa al Districte únic considerem que:

1. Afavoreix la segregació escolar. Això ho fa amb la tria de l'alumnat per part dels centres.
La segregació escolar fa que s'acumulen alumnes amb pocs recursos socioeconòmics i
socioeducatius i de procedència migrant en determinats centres públics, mentre que altres centres
acumulen alumnat estabilitzats socioeconòmicament. Hi ha una elevada tasa de matrícula
sobrevinguda en els centres ubicats en zones vulnerables que suposa una discriminació en l'oferta
de la qualitat educativa que reben uns alumnes respecte als altres. Afecta també a les condicions
laborals del professorat que treballa en centres on la segregació i la atenció a l´alumnat nouvingut
és major.

Respecte al punt específic que dona el centre considerem que és un factor més
discriminador i que com s´ha demostrat, no té filtre i podria ser anticonstitucional.

3.- Cumplir el reglamento del Consejo Escolar Municipal y permitir el ejercicio del voto
cuando se requiera, según indica su artículo 11: "Corresponde a los miembros del Consejo
Escolar Municipal: b) Participar en los debates de las sesiones. c) Ejercer su derecho al voto y
formular su voto particular, así como expresar el sentido de su voto y los motivos que lo
justifican.

Respecte al punt 3 de l´ordre del dia: Des de la FECCOOPV volem resaltar el que vam dir
en la nota de premsa conjunta amb Fampa i Stepv:

El Consell Escolar de València és el màxim òrgan consultiu i de participació social de
l'educació a nivell de la ciutat de València. En ell estan representats l'ajuntament, les famílies i el
professorat tant de l'escola pública com de l'escola concertada. S'ha caracteritzat per ser un mitjà
de reflexió i diàleg. Algunes vegades amb discrepàncies com és normal però malauradament les
dues darreres sessions han estat gestionades per la presidència d'una manera molt poc respectuosa
amb el caràcter participatiu d'aquest òrgan i demanem un canvi en aquestes pràctiques que no
més ens porten a la conflictivitat. de la integració entre immigrants i societat receptora, amb
carácter transversal a totes les polítiques i servicis públics, promovent la participació económica,
social, cultural i política de les persones inmigrants, en els termes previstos en la Constitució, en
els Estatus d'Autonomia i en la resta de lleis, en condicions d'igualtat de tracte", el que implica
reforçar especialment l'oferta de valencià i de castellà per a persones estrangeres.
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3. Que l'Ajuntament de València incorpore nous cursos d'idiomes per garantir la resposta
d'un ensenyament públic a la ciutadania, compensant qualsevol retallada que implique la
reducció de places en la EOI de València".

El Sr. Secretario solicita que se remitan las intervenciones de las entidades a la siguiente
dirección de correo electrónico: secretariac@valencia.es

La Sra. Ibáñez plante el caos que esto está generando, con revisión de puntos a asignar
cuando ya había peticiones de familias, veremos ahora cómo se introducen esos cambios que son
discriminatorios. El distrito único no funciona y así se ha comprobado. Añade que en los temas
locales, el Consejo Escolar Municipal es un órgano clave y no está trabajando de forma
democrática, se ha negado el derecho votar este tema, así como la sesión extraordinaria que no se
ha convocado por lo que los sindicatos han acudido al Síndic de Greuges ya que se vulnera el
artículo 11 del Reglamento del Consejo Escolar Municipal. Otro tema es ayudar a niños en edad
escolar, se han quitado ayudas para familias que pasan a primer ciclo de primaria, muchas
familias vulnerables. Otro tema es Edificant que es un elemento clave para la modernización de
las infraestructuras. En cada sesión del Consejo Escolar Municipal ellos incluían un punto de
seguimiento del Plan Edificant. Ahora no se sabe nada y no se tiene información. Son
conocedores de una circular sin firma desde la Consellería para decir que si no se dice nada por
los Ayuntamientos se paralizará el Edificant.

La Sra. Beamud agraïx a les entitats la seua presència. Afig que per desgràcia el que
comença malament acaba malament i això va començar malament amb el govern actual. El
districte únic segrega i discrimina, és fonamental poder debatre ací igual que en el Consell
Escolar Municipal, on s'han vulnerat drets de participació, cosa que forme part de la manera
d'actuar d'este govern PP-VOX. És molt greu que no s'haja votat i que tampoc s'haja convocat la
sessió sol·licitada. Analitza l'alternativa presentada conjuntament pel Grup Municipal Popular i el
Grup Municipal VOX i no dona resposta al que sol·licita la moció.

A continuació es transcriu la moció alternativa presentada pel Grup Municipal Popular i el
Grup Municipal VOX:

"PRIMERA.- Respetar la fase de revisión de los puntos por circunstancia específica del
proceso de admisión para el curso 2024-2025 por parte de la inspección educativa y de la
Dirección General de Centros Docentes, así como sumarnos a la Consellería de Educación en el
rechazo a los criterios que incurran en algún tipo de discriminación por razón de origen, de
religión o de cualquier otras circunstancia social.

SEGUNDA.- Seguir cumpliendo el Reglamento de Consejo Escolar Municipal.

TERCERA.- Garantizar las ayudas para material escolar al menos en las mismas
condiciones que hasta ahora.

CUARTA.- Seguir manteniendo una comunicación y coordinación permanentes con la
Consellería de Educación para reducir y agilizar los trámites del Plan Edificant en la ciudad de
Valencia, y continuar informando al Consejo Escolar Municipal de la situación del Plan, tal y
como se ha venido haciendo hasta la fecha."
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La Sra. Gil Uncio agradece la presencia de las entidades. Señala que sí que se convocó esa
sesión extraordinaria a la que se ha hecho mención pese a que las solicitudes se hicieron de forma
separada y sin cumplir, por ello, con el número de solicitantes requerido. En cuanto a la medida
del distrito único señala que era un compromiso de su programa electoral para la Generalitat y no
cumplirlo ahora sería engañar a sus votantes. En el Consejo Escolar Municipal se abrió un debate
y todos pudieron manifestarse a favor o en contra del distrito único, reflejándose en el acta que se
remite ahora a la Conselleria. Sobre el Edificant, en las sesiones ordinarias del Consejo Escolar
Municipal acude la Sra. Julia Climent Monzó para explicar el estado del Plan Edificant, así que
no es cierto que no se siga informando. Sobre las ayudas al material escolar, siguen la línea que
llevaba la Sra. Ibáñez y no entiende la crítica.

La Sra. Ibáñez señala que la alternativa del equipo de gobierno es alucinante porque no es
real lo que plantea. Analiza cada punto y si se hubiera cumplido el Reglamento del Consejo
Escolar Municipal no habría denuncias en esta Comisión y en el Síndic de Greuges. Sobre el
tema de mantener las ayudas no se solicita eso, sino que el Ayuntamiento añada a primaria ya
que la Consellería las ha quitado. Sobre el tema del Plan Edificant quieren una comisión de
seguimiento para conocer las novedades, que son preocupantes. Se está dando la espalda a todos
los colectivos de la ciudad en educación, así que no se estará defendiendo tanto el programa
político.

La Sra. Beamud assenyala que l'alternativa està buida i comença a ser costum alternatives
per a agranar les mocions. Incidix en el que ha dit la Sra. Ibáñez i analitza els punts de
l'alternativa. Hi ha preocupació per la retallada del 40% en el Plan Edificant anunciat pel
Conseller.

La Sra. Gil Uncio contesta que el punto del distrito único lo trataron en el Consejo Escolar
Municipal de la misma manera que en el año 2014, por lo que no entiende ahora la crítica. Con el
Plan Edificant ya ha explicado que la Sra. Julia Climent Monzó va dando información sobre el
tema. Añade que tampoco el gobierno anterior fue un gran ejecutor del Plan Edificant viendo los
números. Veremos al final del mandato.

A continuació es retiren les entitats que han participat en este punt.

VOTACIÓ

Se sotmet a votació la moció alternativa presentada pels grups municipals Popular i VOX,
a la proposta presentada inicialment, i s'acorda aprovar-la per majoria de quatre vots a favor del
Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Rocío Gil Uncio en substitució de la Sra.
Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular) i de la Sra.
Mónica Gil Cano (VOX), i tres vots en contra de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís),
de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís) i de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista).

ACORD 

"PRIMERA.- Respetar la fase de revisión de los puntos por circunstancia específica del
proceso de admisión para el curso 2024-2025 por parte de la inspección educativa y de la
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Dirección General de Centros Docentes, así como sumarnos a la Consellería de Educación en el
rechazo a los criterios que incurran en algún tipo de discriminación por razón de origen, de
religión o de cualquier otras circunstancia social.

SEGUNDA.- Seguir cumpliendo el Reglamento de Consejo Escolar Municipal.

TERCERA.- Garantizar las ayudas para material escolar al menos en las mismas
condiciones que hasta ahora.

CUARTA.- Seguir manteniendo una comunicación y coordinación permanentes con la
Consellería de Educación para reducir y agilizar los trámites del Plan Edificant en la ciudad de
Valencia, y continuar informando al Consejo Escolar Municipal de la situación del Plan, tal y
como se ha venido haciendo hasta la fecha."

7 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Gloria Tello Company i la Sra. Eva Mª. Coscollá
Grau, del Grup Municipal Compromís, relatives a les "Reunions amb la comunitat educativa
sobre la gratuïtat de 0 a 3 anys".
Preguntas que presentan conjuntamente Dª. Gloria Tello Company y Dª. Eva Mª. Coscollá
Grau, del Grupo Municipal Compromís, relativas a las "Reuniones con la comunidad
educativa sobre la gratuidad de 0 a 3 años".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

En virtut de l'article 8 del vigent reglament de govern i administració de l�Ajuntament de
València, sol·licitem que tant esta pregunta com les següents, siguen contestades en valencià.

"El passat mes de maig vaig formular una pregunta al Ple relativa a les reunions amb
representants de la comunitat educativa, tal i com havia manifestat l'alcaldessa durant el mes
d'abril, per tractar i consensuar el destí dels 3,6 milions d'euros que s�alliberaran del Xec Escolar,
a partir de l�anunci de la gratuïtat de l�educació de 0 a 3 anys fet per la Generalitat. En la resposta
la regidoria d'Educació va confirmar que ja s'havien reunit.

En atenció a l'assumpte expressat, la regidora que subscriu formula la següent pregunta: 

 Quin ha estat el calendari de reunions (especificant dates, entitats i assistents) amb
associacions representants de la comunitat educativa per tractar i consensuar el destí dels 3,6
milions d'euros que s'alliberaran? Es prega que a la resposta s'acompanyen les actes de les citades
reunions."

RESPOSTA

La Sra. Gil Uncio, delegada d'Educació
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"En relació a la pregunta que formules les regidores, Glòria Tello Company i Eva Maria
Coscollá Grau, en nom propi i del grup Municipal Compromís, a la Comissió de Benestar Social,
Cultura i Esports.

Quin ha estat el calendari de reunions (especificant dates, entitats i assistents) amb
associacions representants de la comunitt educativa per tractar i consensuar el destí dels 3.6
milions d�euro que s�alliberaran? Es prega que a la rsposta s�acompanyen les actes de les citades
reunions.

En referència a la pregunta formulada en la sessió plenària del 28 de maig de 2024 i de
conformitat amb el que s'establix en l'art. 132.3 del Reglament Orgànic del Ple

�Les preguntes incloses en l'ordre del dia seran contestades per escrit durant el
desenvolupament de la sessió i no seran debatudes ni sotmeses a votació en cap cas. La resposta
contestarà la qüestió plantejada de manera clara, directa, completa i congruent o motivarà
adequadament l'absència de contestació, sense que puguen utilitzar-se expressions indecoroses o
ofensives respecte d'algun altre membre de la Corporació. Procedirà contestar que no es respon la
pregunta quan es tracte d'assumptes aliens a la competència municipal i en aquells que suposen
una consulta estrictament jurídica. Quan es tracte de reiteració d'una altra pregunta formulada i
substanciada en els últims sis mesos, la resposta podrà limitar-se, si és el cas, a esmentar que les
dades ja contingudes en anteriors respostes no han patit variació�.

En referencia a la pregunta formulada en la sesión plenaria del 28 de mayo de 2024 y de
conformidad con lo establecido en el art. 132.3 del Reglamento Orgánico del Pleno

�Las preguntas incluidas en el orden del días serán contestadas por escrito durante el
desarrollo de la sesión y no serán debatidas ni sometidas a votación en ningún caso. La respuesta
contestará la cuestión planteada de forma clara, directa, completa y congruente o motivará
adecuadamente la ausencia de contestación, sin que puedan utilizarse expresiones indecorosas u
ofensivas respecto de algún otro miembro de la Corporación. Procederá contestar que no se
responde la pregunta cuando se trate de asuntos ajenos a la competencia municipal y en aquellos
que supongan una consulta estrictamente jurídica. Cuando se trate de reiteración de otra pregunta
formulada y sustanciada en los últimos seis meses, la respuesta podrá limitarse, si es el caso, a
mencionar que los datos ya contenidos en anteriores respuestas no han sufrido variación�.

8 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a "L'evolució de les Prestacions Econòmiques Individualitzades".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas a la "Evolución de las Prestaciones Económicas Individualizadas".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES

PREGUNTA
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"L�Ajuntament de València tramita la concessió de les Prestacions Econòmiques
Individualitzades, conegudes com PEIS, que són ajudes dirigides a persones individuals o grups
familiars per a remeiar una situació greument deteriorada, d'urgent necessitat o amb greus
problemes específics que afecten la seua autonomia personal, social i econòmica, i que no poden
resoldre amb mitjans econòmics propis, amb la finalitat d'aconseguir el seu normal
desenvolupament humà i social.

Per tot això la regidora que subscriu formula: 

1. Quina ha estat l�evolució del pressupost destinat a estes prestacions econòmiques desa
de l�any 2015 fins a 31 de maig de 2024. Done detall del pressupost total destinat a estes
prestacions cada any.

2. Nombre d�ajudes sol·licitades, denegades, arxivades, tramitades, en tràmit i pagades en
2023 i 2024 desglossades per mesos.

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És posible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»"

RESPOSTA

La Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relació amb la pregunta presentada per la regidora Lucia Beamud del Grup Municipal
Compromís a la Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura i Esports a celebrar en sessió de
18 de juny de 2024, amb l�Assumpte �Evolució de les Prestacions Econòmiques
Individualitzades�, s�aporta la resposta següent:

�El Ayuntamiento de Valencia tramita la concesión de las Prestaciones Económicas
Individualizadas, conocidas como PEIS, que son ayudas dirigidas a personas individuales o
grupos familiares para remediar una situación gravemente deteriorada, de urgente necesidad o
con graves problemas específicos que afectan su autonomía personal, social y económica, y que
no pueden resolver con medios económicos propios, con el fin de conseguir su normal desarrollo
humano y social.

Por todo esto la regidora suscribiente formula:

1. ¿Cuál ha sido la evolución del presupuesto destinado a estas prestaciones económicas
desde el año 2015 hasta el 31 de mayo de 2024. De detalle del presupuesto total destinado a estas
prestaciones cada año.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 o

D
ie

 o
IC

k 
zY

k6
 t

N
W

+
 8

R
f8

 0
3
X
I 

M
W

g
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert

SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 18/07/2024 ACCVCA-120 48801306209778079349

062252786540672854

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 18 DE
JUNY DE 2024 / COMISIÓN DE BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 18 DE JUNIO DE 2024

24

2. Número de ayudas solicitadas, denegadas, archivadas, tramitadas, en trámite y pagadas
en 2023 y 2024 desglosadas por meses.�

A la primera pregunta

ANY PRESSUPOST

2015 3.732.711,22 �

2016 5.690.338,02 �

2017 5.271.101,06 �

2018 5.163.258,26 �

2019 5.683.128,39 �

2020 11.388.546,35 �

2021 6.789.781,50 �

2022 6.646.281,00 �

2023 10.191.123,60 �

2024 2.590.601,35 �

A la segunda pregunta

La información sobre las �solicitadas� se encuentra en los Centros Municipales de
Servicios Sociales y ofrecerla supondría tener que bloquear el trabajo de algunas personas
durante algunos días, estimando que por eficiencia administrativa tenemos que responder con
aquellos datos que pueden obtenerse sin provocar el bloqueo administrativo en determinados
ámbitos.

�L�Ajuntament de València tramita la concessió de les Prestacions Econòmiques
Individualitzades, conegudes com PEIS, que són ajudes dirigides a persones individuals o grups
familiars per a remeiar una situació greument deteriorada, d'urgent necessitat o amb greus
problemes específics que afecten la seua autonomia personal, social i econòmica, i que no poden
resoldre amb mitjans econòmics propis, amb la finalitat d'aconseguir el seu normal
desenvolupament humà i social.

Per tot això la regidora que subscriu formula:

1. Quina ha estat l�evolució del pressupost destinat a estes prestacions econòmiques desa
de l�any 2015 fins a 31 de maig de 2024. Done detall del pressupost total destinat a estes
prestacions cada any.

2. Nombre d�ajudes sol·licitades, denegades, arxivades, tramitades, en tràmit i pagades en
2023 i 2024 desglossades per mesos.�
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A la primera pregunta

ANY PRESSUPOST

2015 3.732.711,22 �

2016 5.690.338,02 �

2017 5.271.101,06 �

2018 5.163.258,26 �

2019 5.683.128,39 �

2020 11.388.546,35 �

2021 6.789.781,50 �

2022 6.646.281,00 �

2023 10.191.123,60 �

2024 2.590.601,35 �

A la segona pregunta

La informació sobre les �sol·licitades� es troba en els Centres Municipals de Servicis
Socials i oferir-la suposaria haver de bloquejar el treball d'algunes persones durant alguns dies,
estimant que per eficiència administrativa hem de respondre amb aquelles dades que poden
obtindre's sense provocar el bloqueig administratiu en determinats àmbits."

9 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Lucía Beamud Villanueva, del Grup Municipal Compromís,
relatives a "L'assentament La Gallineta".
Preguntas que presenta Dª. Lucía Beamud Villanueva, del Grupo Municipal Compromís,
relativas al "Asentamiento La Gallineta".
DIRIGIDA A:
C2310-SERVICIOS SOCIALES

PREGUNTA 

"El 19 de gener i el 25 de març es varen produir diferents incendis en els assentaments de
la Gallineta i de Formula 1, respectivament.

Per tot això la regidora que subscriu formula:
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Quins varen ser els recursos habitacionals d�urgència que es varen oferir? Varen ser ateses
d�urgència en algun hotel, hostal, alberg? Quin o quins? Quant de temps? ? Quin ha sigut
l�import total del mateix? Per quin procediment administratiu (PEIS o altres) ha donat lloc el
pagament d�aquests recursos d�urgència? Quin ha sigut el resultat de l�anàlisi de les diferents
possibilitats residencials per cada persona i/o unitat familiar? En quina situació es troben ara?
Respecte a la Gallineta una actualització de les dades ja proporcionades en una pregunta a
Comissió de Benestar Social en el mes de març.

Es recorda:

A petició dels grups municipals Compromís i Socialista, es va sol·licitar al secretari
general del Ple l'elaboració d'informe jurídic preceptiu, d'acord amb l'apartat quart de l'article
122.5 e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, de Llei reguladora de les Bases de Règim Local. Dit
informe va ser emés a data 5 de desembre de 2023. A propòsit de la pregunta: «És posible
formular diverses preguntes relacionades amb la mateixa qüestió?» La resposta és clara: «Es
poden formular diverses preguntes (com a iniciativa de control) sobre una mateixa qüestió.»"

RESPOSTA

La Sra. Torrado, delegada de Servicis Socials

"En relació amb la pregunta presentada per la regidora Lucia Beamud del Grup Municipal
Compromís a la Comissió de Benestar Social, Educació, Cultura i Esports a celebrar en sessió de
18 de juny de 2024, amb l�Assumpte �Assentament La Gallineta�, s�aporta la resposta següent:

�El 19 de enero y el 25 de marzo se produjeron diferentes incendios en los asentamientos
de la Gallineta y de Fórmula 1, respectivamente.

Por todo esto la concejala suscribiente formula:

¿Cuáles fueron los recursos habitacionales de urgencia que se ofrecieron? ¿Fueron
atendidas de urgencia en algún hotel, hostal, albergue? ¿Quién o Quiénes? ¿Cuánto tiempo?
¿Cuál ha sido el importe total del mismo? ¿Por qué procedimiento administrativo (PEIS u otros)
ha dado lugar el pago de estos recursos de urgencia? ¿Cuál ha sido el resultado del análisis de las
diferentes posibilidades residenciales por cada persona y/o unidad familiar? ¿En qué situación se
encuentran ahora? Respecto a la Gallineta una actualización de los datos ya proporcionados en
una pregunta a Comisión de Bienestar Social en el mes de marzo.�

En relación con las preguntas efectuadas se efectúan las siguientes consideraciones:

1.- En relación con el incendio acontecido en los alrededores del asentamiento denominado
cómo �Fórmula 1�.

Afectó a una infra-vivienda no habitada, siendo sofocado y no teniendo consecuencia
directa para la situación de habitabilidad de ninguna persona por el que no procedió intervención
desde el sistema de servicios sociales u otros ámbitos municipales cuyo objeto es la atención a
necesidades personales. 
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2.- En relación con el incendio acontecido en el asentamiento �La Gallineta�.

Por parte del Centro Municipal de Servicios Sociales de Quatre Carreres se están siguiendo
todas las actuaciones oportunas en relación con la intervención comunitaria procedente, no
resultando posible entrar en la descripción de actuaciones particulares que puedan afectar materia
de protección de datos personales.

El 19 de gener i el 25 de març es varen produir diferents incendis en els assentaments de la
Gallineta i de Fòrmula 1, respectivament.

Per tot això la regidora que subscriu formula:

Quins varen ser els recursos habitacionals d�urgència que es varen oferir? Varen ser ateses
d�urgència en algun hotel, hostal, alberg? Quin o quins? Quant de temps? Quin ha sigut l�import
total del mateix? Per quin procediment administratiu (PEIS o altres) ha donat lloc el pagament
d�aquests recursos d�urgència? Quin ha sigut el resultat de l�anàlisi de les diferents possibilitats
residencials per cada persona i/o unitat familiar? En quina situació es troben ara? Respecte a la
Gallineta una actualització de les dades ja proporcionades en una pregunta a Comissió de
Benestar Social en el mes de març.�

En relació amb les preguntes efectuades s'efectuen les següents consideracions:

1.- En relació amb l'incendi esdevingut en els voltants de l'assentament denominat com
�Formula 1�.

Va afectar un infra-habitatge no habitat, sent sufocat i no tenint conseqüència directa per a
la situació d'habitabilitat de cap persona pel que no va procedir intervenció des del sistema de
servicis socials o altres àmbits municipals l�objecte dels quals és l'atenció a necessitats personals.

2.- En relació amb l'incendi esdevingut en l'assentament �La Gallineta�.

Per part del Centre Municipal de Servicis Socials de Quatre Carreres s'estan seguint totes
les actuacions oportunes en relació amb la intervenció comunitària procedent, no resultant
possible entrar en la descripció d'actuacions particulars que puguen afectar matèria de protecció
de dades personals."

10 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 4
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís,
relatives al "Nou logo Banda Simfònica Municipal de València".
Preguntas que presenta Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís, relativas
al "Nuevo logo Banda Sinfónica Municipal de València".
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

PREGUNTA
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"Fa uns dies hem segut coneixedores de la creació d�un nou logo per a la Banda Simfònica
Municipal de València.

Després d�anys en els quals hem volgut dignificar i posar en valor el disseny i els seus
professionals, amb processos oberts i transparents i sempre comptant amb professionals de
primer nivell (la major part de les vegades, valencians i valencianes), ens trobem amb esta
novetat que no ha seguit cap dels camins de bones pràctiques establerts en els dos passats
mandats.

En este cas, a més, podem veure com el resultat manca de qualitat artística, la qual cosa
dóna una imatge a la BSMV gens recomanable.

És per això que la regidora que subscriu pregunta: 

Qui ha dissenyat el logo de la Banda Simfònica Municipal de València?, pensa el Regidor
Responsable que és una bona manera de procedir i una bona imatge per a una entitat centenària i
de primer nivell artístic com és la BSMV?"

RESPOSTA

Sr. Moreno, delegat d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals

"Qui ha dissenyat el logo de la Banda Simfònica Municipal de València?, pensa el regidor
responsable que és una bona manera de procedir i una bona imatge per a una entitat centenària i
de primer nivell artístic com és la BSMV?

 El disseny del nou logo de la Banda Simfònica Municipal de València ho ha realitzat la
Secció de Normalització Documental, Imatge Corporativa i Reprografia, del Servici de
Comunicació municipal. 

L'Ajuntament de València compta amb dissenyadors gràfics professionalment qualificats
als quals ha encarregat el disseny del logo de la Banda, després de molts anys sense actualitzar.
És indiscutible que la Banda Simfònica Municipal de València és una entitat centenària i de
primer nivell artístic, no quedant qüestionada amb el nou logo, que es tracta d'una nova imatge
corporativa, l'objectiu de la qual és individualitzar la imatge de la banda amb un segell gràfic que
funcionarà com un vehicle d'identificació i de transmissió de valors i conceptes, és este cas, la
música i els seus intèrprets. 
La nova imatge es formalitza en un imagotipo, que integra dos elements indivisibles: logotip i
isotip. El logotip es construïx en dos o quatre línies, i sempre en majúscules, amb el nom oficial
de la formació: Banda Simfònica Municipal València. Per part seua, l'isotip fusiona tres
conceptes: l'acrònim BSMV, la imatge de persones, que són els qui la integren (i que constituïx el
principal valor de la banda) i els instruments, que són les ferramentes de treball de les i els
professionals de la formació."
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11 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 5
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís,
relatives al "Pont de la Mar".
Preguntas que presenta Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís, relativas
al "Puente del Mar".
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

PREGUNTA

"El Pont de la Mar de València, data de 1591 i és un dels ponts històrics de la ciutat.

Hem segut coneixedores que fa uns dies, l�Ajuntament de València ha encetat els treballs
de manteniment del seu paviment des de l�Àrea d�Urbanisme.

És per això que la regidora que subscriu pregunta: 

Tractant-se d�un pont històric de la ciutat, amb gran valor patrimonial, ¿per quina raó esta
intervenció no s�ha dut a terme des del Servei de Patrimoni Històric?, ¿considera el Servei de
Patrimoni Històric una bona manera de procedir, esta de que les intervencions en elements
protegits estiguen derivant-se a altres serveis (altre exemple: despreniments al Palau de Cervelló
que s�anuncia que la seua reparació serà assumida pels Serveis Centrals Tècnics)?"

RESPOSTA

Sr. Moreno, delegat d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals

"El Pont de la Mar de València, data de 1591 i és un dels ponts històrics de la ciutat.

Hem segut coneixedores que fa uns dies, l�Ajuntament de València ha encetat els treballs
de manteniment del seu paviment des de l�Àrea d�Urbanisme.

És per això que la regidora que subscriu pregunta:

Tractant-se d�un pont històric de la ciutat, amb gran valor patrimonial, ¿per quina raó esta
intervenció no s�ha dut a terme des del Servei de Patrimoni Històric?, ¿considera el Servei de
Patrimoni Històric una bona manera de procedir, esta de que les intervencions en elements
protegits estiguen derivant-se a altres serveis (altre exemple: despreniments al Palau de Cervelló
que s�anuncia que la seua reparació serà assumida pels Serveis Centrals Tècnics)?

A l'Ajuntament de València diferents servicis poden realitzar obres en immobles i
infraestructures municipals. Quan es tracta d'immobles, tant la redacció dels projectes d'obra de
restauració i manteniment com l'execució d'estes, correspon als Servicis Centrals Tècnics o al de
Projectes Urbans. Estos Servicis centralitzen el manteniment i la posada a punt dels edificis
públics, i treballen en col·laboració amb els altres servicis que tenen els immobles adscrits. En
matèria d'infraestructures, és el Servici de Coordinació d'Obres en la Via Pública i Manteniment
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d'Infraestructures el que centralitza l'elaboració i execució de projectes per a urbanitzar o
reurbanitzar la via pública i els ponts, funció que es realitza en coordinació amb els servicis
competents en matèria de mobilitat, aigües, jardins, o altres que gestionen elements
d'urbanització.

El Servici de Patrimoni Històric i Artístic té adscrits els monuments oberts al públic i altres
immobles musealitzats. També li ha sigut adjudicada la competència per al manteniment dels
ponts històrics, estant en tramitació l'aprovació d'una contracte específic. Però, ara com ara eixe
contracte no està aprovat, i el principi d'eficiència i col·laboració administrativa recomana
aprofitar els mitjans i mecanismes existents, i existint una contracta en el servici Coordinació
d'Obres en la Via Pública i Manteniment d'Infraestructures, que està perfectament qualificada i
pot fer els treballs de reposició de l'empedrat en mal estat del pont de mar, seria absurd
desaprofitar esta oportunitat de col·laboració.

Des del Servici de Patrimoni Històric s'inicie expediente E-02001-2024-289 per a iniciar
les actuacions de reparació del paviment del Pont de la Mar. En el mateix s'informe, per tècnic
competent d'este Servici, de l'estudi realitzat que analitza detalladament les actuacions
necessàries per a adequar la calçada del pont, així com les proves realitzades amb una rajola de
pinastre. Esta proposta d'actuació va ser portada a la Comissió Tècnica de Patrimoni emetent-se
dictamen favorable.Realitzades totes les actuacions conduents a l'estudi i proposta d'adequació de
l'empedrat del Pont de la Mar, en nom de l'eficàcia i eficiència administrativa, es va donar 
trasllat al Servici de Coordinació d'Obres en la Via Pública pels motius anteriorment exposats."

12 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : O-89COM-2024-000046-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenten conjuntament la Sra. Lucía Beamud Villanueva i Sr. Pere Sixte Fuset i
Tortosa, del Grup Municipal Compromís, relatives a "L'estudi de l'impacte econòmic de les
festes de Les Falles".
Preguntas que presentan conjuntamente Dª. Lucía Beamud Villanueva y D. Pere Sixte Fuset i
Tortosa, del Grupo Municipal Compromís, relativas al Estudio del impacto económico de las
fiestas de Las Fallas".
DIRIGIDA A:
C2306-COMERCIO Y MERCADOS-FALLAS

PREGUNTA

"Quines iniciatives, decisions i processos s�han posat en marxa des de la Regidoria de
Falles i la Junta Central Fallera a partir de les conclusions de l�estudi d�impacte econòmic de la
festa fallera?"

RESPOSTA

Sr. Ballester, delegat de Falles
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"L'estudi d'impacte econòmic realitzat per la "Càtedra de Model EconòmicSostenible
València i Entorn" dins de la Universitat de València, es va fer amb molta qualitati cura, però bé
és cert que no incloïa l'impacte en l'hostaleria És per tot això, que en una primera instància hem
elaborat un brainstorming d'ideesja que la matèria transcendix fins i tot del govern municipal.

Dit això, les conclusions de l'impacte han servit per a millora de la presa de decisionsde la
Regidoria de Falles i del OAM Junta Central Fallera sobre la base d'un criteri científic del qual en
anys anteriors no es disposava.

Per este motiu creiem que existixen sectors "locomotores" de la festa i l'economia com són:

- Indumentària (Hem incrementat un 18% el gasto).

- Pirotècnia (Ha incrementat un 25% el gasto).

- Falla (Incrementarem el mínim subvencionable)."

13 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000009-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 1
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a la "Reforma del Complex Esportiu d'Abastos".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
la "Reforma del Complejo Deportivo de Abastos".
DIRIGIDA A:
C2311-IGUALDAD-DEPORTES-EDUCACIÓN

PREGUNTA

"El concejal que suscribe formula la siguiente pregunta: ¿Qué plazos de cierre del
Complejo Deportivo de Abastos se estiman y qué reformas se pretenden acometer en dicha
instalación durante el cierre?"

RESPOSTA

Sra. Gil Uncio, delegada d'Esports

"El concejal que suscribe formula la siguiente pregunta: ¿Qué plazos de cierre del
Complejo Deportivo de Abastos se estiman y qué reformas se pretenden acometer en dicha
instalación durante el cierre?

El viernes 14 de junio de 2024 en Junta de Gobierno Local, en el punto 82 se aprobó
definitivamente la propuesta de estructurar los costes y el estudio de viabilidad y aprobar
inicialmente y someter a información pública, los anteproyectos de construcción y de explotación
del contrato de concesión de servicios con obras, del CDC Abastos, y seguiremos con el
procedimiento administrativo.
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El divendres 14 de juny de 2024 en Junta de Govern Local, en el punt 82 es va aprovar
definitivament la proposta d'estructura de costos i l'estudi de viabilitat i aprovar inicialment i
sotmetre a informació pública, els avantprojectes de construcció i d'explotació del contracte de
concessió de servicis, amb obres, del CDC Abastos, i seguirem amb el procediment
administratiu."

14 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000009-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 2
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a les "Accions del Pla Jove".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
las "Acciones del Plan Joven".
DIRIGIDA A:
C2315-PLAYAS-FAM.JUV.INFANCIA-FIESTAS Y TRADICIONES

PREGUNTA 

"Hace dos meses se llevó a cabo una comisión política para dar cuenta de las acciones del
Plan Joven en la que se especificaba que alguna de ellas quedaba desestimada o finalizada. En
relación a las acciones desestimadas y finalizadas: ¿La concejala de Juventud, Mónica Gil,
pretende modificar la finalización o desestimación de ellas? En el caso de ser así, ¿cuál de las
acciones se pretende recuperar y no dar por finalizada o desestimada?"

RESPOSTA

Sra. Gil Cano, delegada de Família, Joventut i Infància

"En contestación a la pregunta del grupo socialista en la Comisión de Bienestar social,
Educación, cultura y deporte sobre la comisión política que se hizo, para dar cuenta de las
acciones del Plan Joven en la que se especificaba que alguna de ellas quedaba desestimada o
finalizada. En relación a las acciones desestimadas y finalizadas: 

¿La concejala de Juventud, Mónica Gil, pretende modificar la finalización o desestimación
de ellas? En el caso de ser así, ¿cuál de las acciones se pretende recuperar y no dar por finalizada
o desestimada?

Tal y como saben los diferentes grupos políticos municipales en la Comisión Política del
Plan Juventud se hace una presentación técnica de los resultados del último ejercicio,
valorándose las acciones realizadas, su grado de ejecución, su viabilidad y procedencia de
continuidad o cierre desde la perspectiva de análisis de los objetivos y resultado alcanzados desde
una visión profesional, no política.  

La modificación, desestimación o recuperación de cualquiera de las acciones desde el
plano político de la concejalía no es el objeto de esta comisión política donde se da cuenta de las
acciones del Plan joven."



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 o

D
ie

 o
IC

k 
zY

k6
 t

N
W

+
 8

R
f8

 0
3
X
I 

M
W

g
=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert

SECRETARIA D'AREA II - SECRETARIA D'AREA II JOSE VICENTE RUANO VILA 18/07/2024 ACCVCA-120 48801306209778079349

062252786540672854

COMISSIÓ DE BENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓ, CULTURA I ESPORTS - ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 18 DE
JUNY DE 2024 / COMISIÓN DE BIENESTAR SOCIAL, EDUCACIÓN, CULTURA Y DEPORTES - ACTA DE LA SESIÓN
ORDINARIA DE 18 DE JUNIO DE 2024

33

15 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000009-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 3
ASSUMPTE / :ASUNTO
Preguntes que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista, relatives
a les "Activitats del Centre del Còmic".
Preguntas que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista, relativas a
las "Actividades del Centro del Cómic".
DIRIGIDA A:
C2308-ACCIÓN CULTURAL-PATRIMONIO HCO-RECURSOS CULTUR

PREGUNTA 

"¿Qué actividades, acompañadas por el logo que denomina a Micharmut, ha realizado el
área de Cultura del Ajuntament de València en colaboración con el Centro Valenciano de
Estudios y Conservación del Patrimonio del Cómic �Mucharmut�, desde el mes de julio de 2023 a
junio de 2024?"

RESPOSTA

Sr. Moreno, delegat d'Acció Cultural, Patrimoni i Recursos Culturals

"¿Qué actividades, acompañadas por el logo que denomina a Micharmut, ha realizado el
área de Cultura del Ajuntament de València en colaboración con el Centro Valenciano de
Estudios y Conservación del Patrimonio del Cómic �Micharmut�, desde el mes de julio de 2023 a
junio de 2024?

En relación a la pregunta formulada, señalar que, el logo del Centro Valenciano de
Estudios y Conservación del Patrimonio del Còmic �Micharmut�, comenzará a utilizarse en todas
las actividades que, en la materia, desarrolle esta Delegación de Acción Cultural, una vez que, el
proyecto del Centro abra sus puertas a la ciudadanía."

16 RESULTAT / : QUEDAR ASSABENTAT / RESULTADO QUEDAR
ENTERADO

ASSUMPTE / :ASUNTO
Prec �in voce� formulat per la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal Compromís,
relatiu a la �Assignació de nomenaments a dos carrers en el PAI de Moreres�.
Ruego �in voce� formulado por Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal Compromís,
relativo a la �Asignación de nombramientos a dos calles en el PAI de Moreras�.

La Sra. Tello señala que en el Consejo de Distrito del Marítimo se presentó una moción
relativa a una petición ciudadana para el barrio de Nazaret por la cual han pedido una calle para
dos personas que han sido muy relevantes en el barrio y su defensa. El PAI de Moreras permite
asignar nuevos nombres a las calles que surgirán. En esa sesión se dijo que estas peticiones irían
al listado del Servicio de Acción Cultural. No entiende por qué no se dijo que sí y solicita que no
se desatiendan estas peticiones que no vienen de grupos pero provienen de los propios vecinos.
Solicita que se reconsidere.
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17 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta �in voce� formulada per la Sra. Gloria Tello Company, del Grup Municipal
Compromís, relativa a les �Peticions de visites a museus i espais culturals�.
Pregunta �in voce� formulada por Dª. Gloria Tello Company, del Grupo Municipal
Compromís, relativa a las �Peticiones de visitas a museos y espacios culturales�.

La Sra. Tello indica que la semana pasada pidió visitar el antiguo escorxador de Borbotó y
algún otro almacén municipal pero no se le ha contestado.

El Sr. Presidente contesta que no pueden ser las visitas los días concreto que pidió la Sra.
Tello pero se le dirán los días. En todo caso, ha de presentarlo por registro general de entrada.

La Sra. Tello no entiende el trámite electrónico para alguien que es concejala cuando en el
gobierno anterior se hacía más fácil y no se les obligaba a presentar por registro de entrada. Esto
hace que se pierda más de un mes para poder visitar los edificios.

La Sra. Ibáñez señala que en el mandato anterior las peticiones de visita a museos y
espacios culturales se hacían petición por Nota Interior y no se exigía trámite electrónico.

18 RESULTAT / : CONTESTADA / RESULTADO CONTESTADA
ASSUMPTE / :ASUNTO
Pregunta �in voce� formulada per la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relativa a les �Activitats de música per a gaudir en família en el Palau �Menut Palau��.
Pregunta �in voce� formulada por Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativa a las �Actividades de música para disfrutar en familia en el Palau �Menut Palau��.

La Sra. Ibáñez señala que ha leído en prensa que "Menut Palau" pasa a llamarse "Palau
Kids", no entienden el cambio y han visto el diseño del cartel y quiere saber qué empresa lo ha
realizado.

La Sra. Tello señala que cree que la empresa que se ha quedado la licitación para diseño de
cartelería en el Palau, que es una empresa de Madrid, cuando ella contrataba todos los diseños a
artistas valencianos.

La Sra. Ibáñez indica que las ruedas de prensa de la programación de teatros se solía hacer
en los propios teatros y solicita que eso siga siendo así para visibilizar esos espacios, y pregunta
por qué se hacen en la Sala de Rueda de Prensa del Ayuntamiento.

El Sr. Presidente no tenía constancia de ello y preguntará porque le parece buena idea.

La Sra. Tello remarca que hay un reglamento de comunicación y prensa con unos
procedimientos sobre las redes sociales del Ayuntamiento y cuando se hace un twit, si se
etiquetan personas es porque salen en la imagen. En las redes sociales del Palau se hacen
publicaciones etiquetando personas que no salen en la imagen por lo que pide que se tenga en
cuenta este reglamento.
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19. (E 1) RESULTAT / : REBUTJADA LA URGÈNCIA / RESULTADO RECHAZADA LA
URGENCIA

EXPEDIENT / : E-89SOC-2024-000009-00EXPEDIENTE PROP. NÚM.: 6
ASSUMPTE / :ASUNTO
Moció urgent que presenta la Sra. Maite Ibáñez Giménez, del Grup Municipal Socialista,
relativa a la "Bretxa Digital de les inscripcions en les activitats en els Centres de Majors".
Moción urgente que presenta Dª. Maite Ibáñez Giménez, del Grupo Municipal Socialista,
relativa a la "Brecha Digital de las inscripciones en las actividades en los Centros de
Mayores".

DEFENSA DEBAT URGÈNCIA 

La Sra. Ibáñez defiende la urgencia. Señala que se ha hecho todo de espaldas a los Centros
de Mayores, sin que se les haya informado, tampoco se ha convocado con este gobierno el
Consejo Municipal de las Personas Mayores. Justifica la urgencia porque se inicia el plazo para
apuntarse sin que las personas mayores hayan sido informadas de estos cambios.

La Sra. Tello indica que apoyan la urgencia porque ayer se abrió plazo para solicitar.

La Sra. Gil Cano traslada los argumentos del Concejal de Mayores, que a continuación se
transcriben:

- Ampliarán el plazo para apuntarse.

- Cincuenta y dos presidentes se reunieron ayer en la Sala Jubiocio para explicarles
detalladamente la plataforma.

- El Jefe del Servicio de Tecnologías de la Información y Comunicación ha señalado que
se trata de una página web intuitiva y fácil para la inscripción.

- Desde el principio se ha previsto que si alguien no puede inscribirse telemáticamente
podrá hacerlo desde el Servicio o Centros Municipales.

El Sr. Mateo indica que la web no es para nada intuitiva. Hay otras secciones web que sí lo
son pero esta plataforma no. 

VOTACIÓ DE LA URGÈNCIA 

Per majoria es rebutja la urgencia de la inclusió del punt en l�orde del dia, quatre vots en
contra del Sr. José Luis Moreno Maicas (Popular), de la Sra. Rocío Gil Uncio en substitució de la
Sra. Marta Torrado de Castro (Popular), del Sr. Santiago Ballester Casabuena (Popular), i de la
Sra. Mónica Gil Cano (VOX), i tres a favor de la Sra. Maite Ibáñez Giménez (Socialista), de la
Sra. Luisa Notario Villanueva en substitució de la Sra. Lucía Beamud Villanueva (Compromís) i
de la Sra. Glòria Tello Company (Compromís).
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I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les onze hores i trenta minuts, la Presidència
alça la sessió, de la qual s�estén la present acta que firma el Sr. President i que jo, el Secretari,
certifique.


